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Verbouwing 

Het zal u niet ontgaan zijn: we hebben het 

plafond van de voorste ruimte van ons 

centrum geïsoleerd. Dat betekende: 

isolatiemateriaal tegen het plafond, 

gipsplaten erover heen, stuken en 

schilderen. Een hele klus maar het is nu 

stukken mooier, lichter, warmer en ook 

nog brandveiliger geworden! 

 

Ervoor 

 

Erna 

 

Contractering 2016 

De inschrijvingen voor een contract 

Wijkverpleging met de zorgverzekeraars 

voor 2016 zijn in volle gang. Wij willen 

natuurlijk graag een contract, zodat wij 

voor het volle tarief zorg kunnen leveren 

volgend jaar. Bij VGZ is dit gelukt, de 

procedure bij Zilveren Kruis loopt nog. 

Helaas van CZ en Menzis een afwijzing. 

Indien wij geen contracten bij alle 

verzekeraars krijgen, gaan we in 2016 

natuurlijk op de oude voet verder met het 

leveren van ongecontracteerde zorg. Wij 

krijgen dan een lager tarief voor de zorg, 

maar berekenen dit niet door aan onze 

cliënten. Voor het leveren van begeleiding 

en dagbesteding hebben wij een contract 

met de gemeente Zaanstad tot 2020, dus 

dat zit wel snor. 

Scholing 

Natuurlijk zijn wij als professionals 

geschoold voor alle handelingen die wij 

uitvoeren in de zorg. Wel moeten wij 

bepaalde handelingen op orde houden en 

ook laten wij ons graag verder scholen. 

Mariska doet op dit moment de cursus 

Werken met het Omaha-systeem; dit is 

een systeem om op een eenduidige 

manier indicaties te stellen voor het 



leveren van zorg. Ook zijn Mariska en 

Madelon op herhalingscursus BHV 

(BedrijfsHulp-Verlening) geweest. Dit is 

een verplichte cursus, die werknemers van 

een organisatie eens per 2 jaar moeten 

volgen. Onderdelen zijn o.a. eerste hulp, 

reanimatie, werken met de AED, 

blusmiddelen en blussen en 

brandveiligheid. Onze teamondersteuner 

Anja en verpleegkundige Saskia gaan 

binnenkort ook deze cursus doen. Een 

veilig gevoel nietwaar? 

Ons kent ons 

In onze vaste rubriek Ons kent Ons deze 

keer: Jannie Hofman, voorzitter van onze 

Raad van Commissarissen. 

Hallo, 

Ik zou me graag even willen voorstellen. Ik 

ben Jannie, 64 jaar en getrouwd, 

huisvrouw, en heb 2 katten (zie foto!). Ik 

ben met THUIS met zorg in aanraking 

gekomen door de verzorging van mijn 

ouders door Mariska. Ik ben altijd zeer 

betrokken geweest en heb het van het 

begin af aan gevolgd en opgebouwd zien 

worden. Ik vond het een hele eer dat ik 

gevraagd ben om voorzitter van de Raad 

van Commissarissen te zijn. 

Groetjes, Jannie 

 

Inspectiebezoek 

Op 16 november komt de Inspectie voor 

de Gezondheidszorg (IGZ) voor een 

inspectiebezoek bij ons langs. Aangezien 

wij ons in juli als BV hebben ingeschreven 

bij de Kamer van Koophandel, staan zij 

straks op de stoep om ons als nieuwe 

zorgaanbieder te beoordelen. De IGZ 

controleert of zorginstellingen voldoen 

aan de eisen, die er worden gesteld vanuit 

het ministerie van VWS. Zoals het hebben 

van een goed zorgplan, deskundigheid en 

bevoegdheid van het personeel, 

aanwezigheid van de nodige protocollen, 

etcetera. Uiteraard hebben wij de boel 

keurig op orde en zijn wij voorbereid op 

een bezoekje van de Inspectie. 

Kopij Nieuwsbrief 

Zo, dit is Nieuwsbrief #2. In de volgende 

Nieuwsbrief o.a. een verslag van onze 

stagiaire Merel en in de rubriek Ons kent 

Ons stelt onze teamondersteuner Anja 

Gerlofs zich voor………. 

Kopij voor de Nieuwsbrieven, zoals leuke 

stukjes, foto’s, tips, enzovoorts, zijn van 

harte welkom! Je kunt ze afgeven bij ons 

of mailen naar: 

madelon@thuismetzorg.nl. 

Blijf actief! 

Madelon 

THUIS met zorg Zaanstreek 


